

Privacy Notice for the End Customer Promotion

The protection of your personal data is important to us. We process personal data exclusively in accordance with applicable data protection laws, in particular the General Data Protection Regulation (GDPR).

Below, we inform you about the processing of your personal data and your rights as a data subject.

Information about the Controller and the Data Protection Officer

Name and Contact Details of the Controller

AUMOVIO Aftermarket GmbH

Guerickestr. 7
60488 Frankfurt, Germany
E-mail: info@aumovio-aftermarket.com

Contact Details of the Controller's Data Protection Officer

AUMOVIO Aftermarket GmbH

Data Protection Officer
Guerickestraße 7
60488 Frankfurt am Main, Germany
E-mail: privacy@aumovio.com

Information on the Processing of Personal Data

Your personal data is processed for the following purposes:

- Registration for participation in the promotion
- Verification of the uploaded invoice (e.g. proof of product purchase)
- Prevention of misuse (e.g. multiple participation)
- Shipment of the cooler bag

The following personal data is processed:

- Contact details (name, e-mail address, postal address, telephone number)
- Invoice data (e.g. uploaded receipts, purchase date, purchased products)
- Where applicable, technical data related to the use of the website (e.g. anonymized IP address)
- Personal data that you provide to us during communications and inquiries

Legal Basis for Processing

The processing is carried out on the basis of Article 6(1)(b) GDPR (performance of pre-contractual measures and/or fulfillment of a contract) and Article 6(1)(f) GDPR (legitimate interest in conducting the promotion and ensuring efficient communication).

Retention Period

Personal data will only be stored for as long as necessary to carry out the promotion.

After the promotion has ended, the data will be deleted unless statutory retention obligations require otherwise. [\[](#)

Recipients

Personal data will only be disclosed to recipients where necessary for the implementation of the promotion, in particular:

- Internal departments within the AUMOVIO Group
- External service providers supporting us in carrying out the promotion

Data processing agreements pursuant to Article 28 GDPR are in place with all external service providers.

If personal data is transferred to a third country, such transfers will take place only in compliance with the requirements of Articles 44 et seq. GDPR.

Information on the Rights of Data Subjects

The GDPR grants you various rights regarding your personal data:

- Right of access pursuant to Article 15 GDPR
- Right to rectification pursuant to Article 16 GDPR
- Right to erasure pursuant to Article 17 GDPR
- Right to restriction of processing pursuant to Article 18 GDPR
- Right to object pursuant to Article 21 GDPR
- Right to lodge a complaint with a supervisory data protection authority pursuant to Article 77 GDPR

Datenschutzerklärung zur Endkundenaktion

Der Schutz Ihrer personenbezogenen Daten ist uns ein wichtiges Anliegen. Wir verarbeiten personenbezogene Daten ausschließlich im Einklang mit den anwendbaren datenschutzrechtlichen Vorschriften, insbesondere der Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO).

Im Folgenden informieren wir Sie über die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten sowie über Ihre Rechte als betroffene Person.

A. Information über den Verantwortlichen und dessen Datenschutzbeauftragten

Name und Kontaktdaten des Verantwortlichen:

AUMOVIO Aftermarket GmbH

Guerickestr.7, 60488 Frankfurt

E-Mail: info@aumovio-aftermarket.com

Kontakt Daten des Datenschutzbeauftragten des Verantwortlichen:

AUMOVIO Aftermarket GmbH, Datenschutzbeauftragter, Guerickestraße 7, 60488 Frankfurt am Main, Deutschland

E-Mail: privacy@aumovio.com

B. Information über die Verarbeitung personenbezogener Daten

1. Die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten erfolgt zu folgenden Zwecken:

- Registrierung zur Teilnahme an der Aktion
- Prüfung der hochgeladenen Rechnung (z. B. Nachweis des Produkterwerbs)
- Verhinderung von Missbrauch (z. B. Mehrfachteilnahme)
- Versand der Kühltasche

2. Folgende personenbezogenen Daten werden verarbeitet:

- Kontaktdaten (Name, E-Mail-Adresse, Anschrift, Telefonnummer,)
- Rechnungsdaten (z. B. hochgeladene Belege, Kaufdatum, erworbene Produkte)
- ggf. technische Daten im Zusammenhang mit der Nutzung der Website (z. B. IP-Adresse in anonymisierter Form)

- Personenbezogene Daten die während der Kontaktaufnahme von Ihnen mit uns geteilt werden.

3. Rechtsgrundlage der Verarbeitung

Die Verarbeitung erfolgt auf Grundlage von Art. 6 Abs. 1 lit. b DSGVO (Durchführung vorvertraglicher Maßnahmen bzw. Vertragserfüllung) sowie nach Art. 6 Abs. 1 lit. f DSGVO (berechtigtes Interesse an der Durchführung der Aktion und an einer effizienten Kommunikation).

4. Speicherdauer

Personenbezogene Daten werden nur so lange gespeichert, wie dies für die Durchführung der Aktion erforderlich ist.

Nach Abschluss der Aktion werden die Daten gelöscht, sofern keine gesetzlichen Aufbewahrungsfristen entgegenstehen.

5. Empfänger

Personenbezogene Daten werden nur an solche Empfänger weitergegeben, die für die Durchführung der Aktion erforderlich sind, insbesondere:

- interne Fachabteilungen des AUMOVIO Konzerns
- externe Dienstleister die uns bei der Durchführung der Aktion unterstützen.

Mit allen externen Dienstleistern bestehen Verträge zur Auftragsverarbeitung gemäß Art. 28 DSGVO.

Sofern eine Drittlandübermittlung erfolgt, geschieht diese ausschließlich unter Einhaltung der Vorgaben der Art. 44 ff. DSGVO.

C. Informationen über die Rechte von Betroffenen

Die DSGVO gewährt Ihnen verschiedene Rechte in Bezug auf Ihre personenbezogenen Daten:

- Recht auf Auskunft gemäß Art. 15 DSGVO
- Recht auf Berichtigung gemäß Art. 16 DSGVO
- Recht auf Löschung gemäß Art. 17 DSGVO
- Recht auf Einschränkung der Verarbeitung gemäß Art. 18 DSGVO
- Recht auf Widerspruch gemäß Art. 21 DSGVO

- Recht auf Beschwerde bei einer Datenschutzaufsichtsbehörde gem. Art. 77 DSGVO